
Referat af kontaktforældremøde på Campusskolen d. 13.10 

Deltagere fra skolebestyrelse: Charlotte, Charlotte, Kirstine, Tonning, Birger, Torben, Maja og Kristina. 

Forældrerepræsentanter: 7B, 7C, 7D, 7E, 7F, 7GG, 2x7H, 8E, 8GG, 8H, 9C, 9F   

 

1) Velkomst og præsentation 

 

2) Kort opsamling fra sidste møde i april 2022 

 

Der arbejdes med en anti-mobbe-strategi/trivsels-strategi. 

Det har været på kontaktforældremøde, elevrådsmøde og skal på LMU. 

I april blev der fundet emner til skolebestyrelsens arbejde. Der blev nu mulighed for at tilføje flere 

emner.  

 

3) Input til ordensregler 

Alle skoler skal have et ordensreglement.  

Kristina har været i alle klasser og fortælle om ordensreglerne.  

 

Det blev bl.a. drøftet: 

 

- Hvad gør man, hvis ordensreglerne overskrides? 

- Kultur omkring det ”at sladre” – vi må se ind i ungdomskulturen og forstå frygten for at blive 

ekskluderet.  

- Overgangen fra fødeskolerne til Campusskolen og den kultur som bæres med. 

- Det tager tid for de nye 7.klasser at falde til og mens de falder til kan der ”være gang i den”.  

 

Input samles ind. 

 

4) Orientering om kommende skemaændringer 

 

Vi afkorter skoledagen. Hvis vi holder fast i at det er de samme timer f.eks. morgen eller 

eftermiddag, så er der ikke lokalepositioner nok. Det er derfor forskelligt, om man møder senere 

ind og gå tidligere hjem.  

Der har været lavet ændringer ift. lærerbesætningen bl.a. pga. dette, opsigelser og barsler. Det er 

uhensigtsmæssigt at der kommer ændringer så sent.  

Hvordan evalueres de kortere skoledage? Der skal laves en baseline for at kunne sammenlignes.  

Der har været henvendelser vedr. bussen til Campusskolen. 

 

Karakterne er på landsgennemsnit nu – det er en succeshistorie.  

På trivselsmålingen ligger vi over landsgennemsnit på i social trivsel. 

 

 

 


